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ZAPISNIK
1. redne seje

Fakultete za računalništvo in informatiko

Univerze v Ljubljani

(študijsko leto 2020/2021)

Navzoči člani: Zala Erič, Deni Cerovac, Anže Jenšterle, Jakob Tadej Udovič, Simon Bele,

Urban Suhadolnik, Marija Marolt, Uroš Čergič, Živa Škof, Patrik Bogataj, Arne Simonič, Ana

Polančec, Bisera Nikolska, Tara Rolih, Ana Strmčnik, Gašper Hüll, Miha Benčina, Matjaž

Vuherer, Vasja Lev Krim

Opravičeno odsotni člani: Vid Stropnik (Prišel kasneje)

Neopravičeno odsotni člani:

Dodatno prisotni: Gašper Rataj

Sejo je sklical predsednica ŠS FRI Zala Erič  za dan 2. 3. 2021 z začetkom ob 20:00. Seja je
potekala preko Zooma. Seja se pričela ob 20:21 in končala ob 21:53.
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Po ugotovitvi sklepčnosti je bil sprejet naslednji dnevni red.

Obravnavani dnevni red:

Ad. 1. Potrditev dnevnega reda

Ad. 2. Potrditev zapisnikov sej

Ad. 3. Poročila članov komisij

Ad. 4. Habilitacije

Ad. 5. Volitve podpredsednika in namestnika ŠS FRI

Ad. 6. Volitve študentskih predstavnikov v Akademski zbor

Ad. 7. Predlog kurikularne komisije

Ad. 8. Uskladitev poslovnikov ŠS FRI in ŠS UL

Ad. 9. Razno



Ad. 1. Potrditev dnevnega reda

Sklep 1/3/21: Študentski svet FRI sprejme sklep, da se na dnevni red dodajo nove točke.

Za: Proti: Vzdržano:

18 0 0

Sklep je bil sprejet.
Dodale so se točke:
7. Predlog kurikularne komisije
8. Uskladitev poslovnika ŠS UL in ŠS FRI

Ad. 2. Potrditev zapisnikov sej

Anže Jenšterle je predlagal manjše popravke konstitutivne seje.
Urban Suhadolnik, je izpostavil napako, da ni članica UO ŠO FRI.Zala Erič

Sklep 2/3/21: Študentski svet FRI potrdi popravljen zapisnik konstitutivne seje.

Za: Proti: Vzdržano:

18 0 0

Sklep je bil sprejet.

Ad. 3. Poročila članov komisij

Marija Marolt je predstavila delo KŠZ. ŠS FRI je seznanila s predlogom KŠZ o sprejemnih izpitih
na 1. stopnji. Anže Jenšterle je predlagal, da se o tem predebatira pod 7. točko.
Urban Suhadolnik je vprašal Ano Strmčnik, če so se že sestali z ŠO. Ana mu je odgovorila, da
se niso.
Ana Strmčnik je predstavila delo komisije za kakovost. ŠS FRI je seznanila s predlogom
komisije o mesečnih sestankih, kjer bi se pogovarjali o problematičnih profesorjih.
Gašper Hüll je predstavil delo upravnika odbora.
Živa Škof je predstavila delo komisije za nastopno predavanje.
Urban Suhadolnik je vprašal kako je z dostopom do zapisnikov ostalih organov fakultete za
člane ŠS FRI. Anže Jenšterle mu je odgovoril, da člani ŠS FRI trenutno nimajo dostopa. Zala
Erič se bo glede tega pozanimala.
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Ad. 4. Habilitacije

Zala Erič je predstavila rezultate ankete asistenta Jaka Vodeba pri predmetu Fizika.

Sklep 3/3/21: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev Jaka
Vodeba v naziv asistenta na področju fizike.

Za: Proti: Vzdržano:

18 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bosta napisala Jakob Tadej Udovič in Ana Polančec

predstavi rezultate ankete asistent Marka Bobna pri predmetu Diskretna matematika.Zala Erič

Sklep 4/3/21: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev Marka
Bobna v naziv asistenta na področju matematike.

Za: Proti: Vzdržano:

18 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bosta napisala Vasja Lev Krim in Arne Simonič.

Ad. 5. Volitve podpredsednika in namestnika ŠS FRI

Urban Suhadolnik je zastavil zastavil vprašanje, če ima ŠS FRI sploh namestnika in
podpredsednika, ker to ni omenjeno v poslovniku ŠS FRI. Arne Simonič je odgovoril, da je to
določen v poslvniku ŠS UL.

Sklep 5/3/21: Študentski svet FRI imenuje Gašperja Hülla kot namestnika predsednice in
Ano Polanćec kot namestnico podpredsednika za obdobje od 2.3.2021 do 17.2.2022.

Za: Proti: Vzdržano:

18 0 0

Sklep je bil sprejet.

mailto:zala.eric@svet.fri.uni-lj.si


Ad. 6. Volitve študentskih predstavnikov v Akademski zbor

Vsi člani ŠS so ustno oddali kandidaturo za AZ.
Kandidaturo so oddali: Anže Jenšterle, Simon Bele, Jakob Tadej Udovič, Marija Marolt, Urban
Suhadolnik, Zala Erič, Uroš Čergič, Živa Škof, Patrik Bogataj, Arne Simonič, Ana Polančec,
Bisera Nikolska, Deni Cerovac, Tara Rolih, Ana Strmčnik, Vid Stropnik, Gašper Hüll, Miha
Benčina, Matjaž Vuherer, Vasja Lev Kirn, Filip Zupančič, Rok Hubzin, Leonida Lumburovska,
Anamari Orehar, David Preininger, Matevž Robič, Denis Derenda Cizel, Darian Tomaševič,
Gašper Rataj, Tajda Škraba, Martin Korelič, Hana Čurk, Janez Božič, Jaka Bernard, Vito
Drofenik, Anže Mur, Urban Kocmut, Luka Galjot, Marija Pavlovska, Domen Gašperlin in Samo
Okorn.

Sklep 6/3/21: Študentski svet FRI imenuje vse zgoraj naštete v Akademski zbor za
obdobje od 2.3.2021 do 1.3.2022

Za: Proti: Vzdržano:

18 0 0

Sklep je bil sprejet.
Urban Suhadolnik je pripomnil, da se bile oddane še druge kandidature po roku za oddajo. Zala
Erič je povedala, da jih bo ŠS FRI na naslednji seji potrdil kot namestnike predstavnikov v
Akademskem zboru.

Ad. 7. Predlog kurikularne komisije

Urban Suhadolnik je na kratko predstavil poročilu kurikularne komisije o predmetu Numerična
matematika. Komisija je ugotovila, da se predmet ohrani ter podala predlog, da bi ga se
premaknilo na 1. stopnjo. To bi storili tako, da se v 1. letniku ukine predmet fizika, ki ga
nadomesti predmet računalniške tehnologije (trenutno v 2. letniku), numerična matematika pa
se prestavi v 2. letnik 1. stopnje. Sledila je debata o pomenu fizike. Gašper je izpostavil, da se je
predmet računalniške tehnologije včasih imenoval fizika 2, ter da to ni smiselno. Urban je
predlagal združitev z istoimenskim predmetom na IŠRM, ki bi se izvajal na FMF. Arne je podal
mnenje, da je numerična matematika pomemben predmet, ki bi ga moral poznati vsak
programer. Predlagal, je da se umesti kot modul ali izbirni predmet na 2. stopnji.

Sklep 7/3/21: Študentski svet FRI predlaga kurikularni komisiji, da se obdrži predmet
fizika v 1. Letniku 1. Stopnje BUN-RI.

Za: Proti: Vzdržano:

18 0 0

Sklep je bil sprejet.



Sklep 8/3/21: Študentski svet FRI predlaga kurikularni komisiji, da se obdrži predmet
numerična matematika na BM-RI.

Za: Proti: Vzdržano:

18 0 0

Sklep je bil sprejet.

Urban Suhadolnik je predstavil predlog za kurikularno komisijo, da se neformalno razširi izbor
strokovnih predmetov na VS s strokovnimi predmeti iz UN. Bisera Nikolska je delila lastno
izkušnjo s tem. Anže Jenšterle je predlagal, da se pregleda predmete iz UN, ki se ne pokrivajo z
VS ter da se spremeni seznam predmetov v akreditaciji.
Študentski svet podpira predlog Urbana Suhadolnika.

Ad. 8. Uskladitev poslovnikov ŠS FRI in ŠS UL

Anže Jenšterle je predlagal ustanovitev delovne skupine za uskladitev poslovnika.
Gašper Hüll je povedal, da ima ŠS FRI od objave novega poslovnika ŠS UL 1 mesec časa za
uskladitev. Arne Simonič je predlagal, da se poslovnik ŠS FRI razpusti ter napiše na novo.
Urban Suhadolnik je zastavil vprašanje, če se členi poslovnika ŠS UL veljajo tudi za ŠS FRI,
kljub temu, da pri večini členov piše, da ta člen velja samo za ŠS UL. Gašper Hüll mu je
odgovoril, da je poslovnik ŠS UL krovni poslovnik. ŠS FRI lahko svoj poslovnik le “zaostri” ne
more pa ga “umiliti”. Tisto česar poslovnik ŠS FRI ne zajema, zajema poslovnik ŠS UL.

je predlagala, da se počaka na objavo poslovnika ŠS UL in se takrat oblikujeZala Erič
neformalna delovna skupino, ki bo uskladila poslovnika.

Ad. 9. Razno

je predstavila kandidate za nagrado za obštudijske dejavnosti, Ajdo Frankovič in EvoZala Erič
Vidmar. Arne Simonič je predlagal, da se za nagrado predlaga vse predloge.
Marija Marolt je izpostavila predlog o sprejemnem izpitu. Marija, Urban, Ana Polančec, Patrik ter
Anže so izrazili nasprotovanje sprejemnim izpitom. Zala je predlagala, da se počaka na letošnji
vpis, ker bo po novem na izračun točk vplivala ocena pri matematiki (5%) ter, da se kasneje
razmišlja o rešitvah.
Gašper Rataj je zapustil sejo ob 21:30
Ana Polančec in Gašper Hüll sta zapustila sejo ob 21:37
Arne je na kratko predstavil problematiko pri prof. dr. Juriču. Izpostavljen je bil dvig kriterija in s
tem kršenje študijskega reda. Hkrati pa je izpostavil, da sprememba ni imela večjega vpliva na
ocene študentov
Arne je izrazil, da mu je všeč neformalni način komunikacije ŠS in predlagal, da se debata o
tem prestavi tja.
Vid Stropnik se je pridružil seji ob 21:40
Arne je predstavil Marcela Lobodo, kot zunanjega sodelavca. Predlagal je, da se to potrdi s
sklepom.
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Urban mu je odvrnil, da sklep ni potreben ter da se ga vključi v neformalne komunikacijske
kanale ter povabi na seje, saj so javne.
Zala Erič je zaključila sejo ob 21:53

Zapisal: Matjaž Vuherer


